







总部地址

中国·浙江 湖州市安吉县递铺镇塘浦工业园梅灵路 758 号

Company Address

No.758 Meiling Road, Tangu Industrial Zone, Anji County, Huzhou City, Zhejiang Province 400 926 0980









刚柔并济•舒适宜人

BALANCED STRENGTH AND SOFTNESS, COMFORTABLE AND PLEASANT







01. 坐面高度调节

向上调节:向上起身,拉起控制杆将座椅升高到舒适位置。 向下调节:向下施力,拉起控制杆将座椅下调到舒适位置。

02. 座椅倾仰锁定调节

背部设计能够随着您的脊柱和盆骨摆动,并对背部的每一个位置,给予最佳支持,椅背下有档可供锁定。

03. 座椅倾仰力度调节

旋转底盘下方把手,根据使用者需求调整座椅倾仰力度。

04. 座垫滑动调节

调节底盘下方把手,根据使用者需求调整座垫滑动位置。

01. Seat height adjustment

Upward Adjustment: Get up and pull up the lever to raise the seat to a comfortable position.

Downward Adjustment: Apply downward force and pull up the lever to lower the seat to a comfortable position.

02. Seat tilt lock adjustment

The back is designed to follow your spine and pelvis and provide optimal support for every position of your back, with a gear under the chair to lock.

03. Seat recline strength adjustment

Rotate the handlebars under the chassis to adjust the seat recline according to the user's needs.

04. Seat cushion sliding adjustment

Adjust the handle under the chassis to adjust the sliding position of the seat cushion according to the user's needs.





线条流畅•造型典雅

THE LINES ARE SLEEK AND ELEGANT













EPY90.SC 655*710*1250

EPY91.ST 655*710*1250

EPY92.SC 605*710*970

EPY93.ST 605*710*970

材质 / Material



















